



THE FLAME

PPP8257/08/2012 (030532) Issue 3/2018, Sept 2018



**WHERE THERE IS NO VISION,
THE PEOPLE PERISH** Proverbs 29:18 (KJV)

没有异象，民就放肆。箴言 29:18

THE FLAME

ISSUE 3/2018, SEPT 2018

CONTENT 目录

Page

- 2 CONTENT | 目录
- 3 FOREWORD | 前言
- 4 MESSAGE FROM NATIONAL PRESIDENT | 全国总会长之信息
- 5 NEW APPOINTMENTS | 新委任
- 6-8 CENTRAL REGION | 中部区域
- 9 SOUTHERN REGION | 南部区域
- 10-11 FGBMFI ASIAN CONVENTION 2018 | 国际全备福音男士团契亚洲大会
- 12-13 FGBMFI INTERNATIONAL PRESIDENT'S VISIT | 国际全备福音男士团契总会长到访
- 14 FGBMFI NEW APPOINTMENTS | 国际全备福音男士团契新委任
- 15 FGBMFI WORLD CONVENTION | 国际全备福音男士团契世界大会
- 16-18 NORTHERN REGION | 北部区域
- 19 MALAYSIAN TRAILBLAZERS | 马来西亚全备福音职青男士团契
- 20 BORNEO SEMANANJUNG | 位于西马的东马原住民
- 21 EAST COAST | 东海岸
- 22 AIRLIFT | 短宣
- 23 TRAININGS | 培训会

ANNOUNCEMENTS:

ANNUAL MEMBERS CONFERENCE (AMC):

Sept 29th 2018: Central Region AMC.
 Oct 6th 2018: Northern Region AMC.
 Oct 20th 2018 : Southern Region AMC.
 Oct 27 2019: Sabah and Sarawak AMC.

通告:

常年会员大会:

2018年9月29日 : 中部区域
 2018年10月6日 : 南部区域
 2018年10月20日 : 南部区域
 2018年10月27日 : 沙巴 & 砂拉越



FGBMFI Malaysia 40th Anniversary:
Date: 24th & 25 May 2019
Venue: Majestic Hotel Kuala Lumpur



FULL GOSPEL BUSINESS MEN'S FELLOWSHIP

GOVERNING COUNCIL 监护委员会

Chairman 主席

Lee Gee Koon 李宜焜

Members 会员

Dr Wong Hong Meng 黄康明博士

Fong Hoong Heng 方鸿兴

Edmund Chan KK 陈继权

Richard Ling 林荣钦

NATIONAL BOARD MEMBERS 全国董事部会员

National President 全国总会长

Fong Hoong Heng 方鸿兴

National Secretary 全国董事秘书

Henry Wong 王亨利

National Treasurer 全国董事财政

Lim Lian Hong 林联通

Director for Leadership Development 领袖发展总监

Raymond Phang 潘冠彦

Director for Strategic Development 策略发展总监

Rick Loh 骆锦德

Director for Evangelism 布道总监

Johnny Woo 胡葵祥

Director for Anak Negeri Sabah & Sarawak

沙巴 & 砂拉越原住民总监

Ir. Janang Anak Bungsu

Central Regional Director (CR1) 中部区域会长

David Chiang 张颂耀

Central Regional Director (CR2) 中部区域会长

Lim Hik Peng 林益平

Northern Regional Director 北部区域会长

Moses Chua 蔡德圣

Southern Regional Director 南部区域会长

Samuel Tan 陈徽清

Sabah Regional Director 沙巴区域会长

Dr David Fung 洪应祈博士

Sarawak Regional Director 沙劳越区域会长

Philip Yong 杨启良

FOREWORD 前言

UNITY IN THE BODY 在基督里合一

A successful banquet was held in Kota Bharu on 30 June 2018 supported by brothers from Mentakab, Bentong, Kuantan and Kuala Terengganu chapters. It was heartening to see the passion and commitment of the young brothers.

On the following day, in Bro Raymond Wong's office, during an open discussion it was found that the CHURCH in the East Coast needed encouragement and support. The pastors were working on hard ground with very little help. It was uplifting to see that they were willing to toil on.



中英文福音餐会于2018年6月30日皆由文德甲、文冬、关丹和登嘉楼各分会弟兄们的支持之下成功在哥打巴鲁举行。看到一班年轻弟兄充满热忱和委身的事奉极其令人鼓舞。

第二天在Raymond Wong弟兄的办公室有一个公开式讨论会，发现东海岸的教会需要鼓励和支持。牧师们在硬土上奋力耕耘，获得的援助极少。看到他们肯劳苦服事真令人振奋。

KNOW YOUR CALLING

- Called and Chosen
- Believers: the ability to move around and settle in a comfortable church to their liking and committed as they feel led.
- Called: eg the seventy Jesus sent out; not all continued the journey in spite of initial success. The Master knows how far they were prepared to go.
- Chosen: not many; they were those who were willing to serve till the end. Though not perfect but specially used by the Master.

UNITY

- The Master is merciful and gracious; He called us to be in the position we are comfortable in
- We are to work together as part of one body in unity to advance His Kingdom.
- Man may make the best of plans, but it is His will that is done.
- Let us work together with one heart and accord to make a great impact in this beautiful nation He has placed us.

Bro Lee Gee Koon
Governing Council Chairman

认识你的呼召

- 蒙召和受拣选。
- 信徒：有能力四处走动并固定在他们喜欢合适的教会聚会，在感到主引导时委身。
- 蒙召：例如耶稣差遣的70人；尽管服事初期有果效，却不是所有人都继续服事下去。主知道他们会在服事路上预备会走多远。
- 受拣选：不多；他们是肯服事到底的人。虽然不完美但主会特别使用他们。

合一

- 主满有怜悯和恩典；祂呼召我们留在感觉舒适的岗位上服事。
- 我们要合一，犹如一个身体的各肢体，一同扩展祂的国度。
- 人可以制定最周全的计划，但惟祂的旨意得成就。
- 让我们一心一意，共同努力，在这个美丽的国家发挥强大的影响力。

监护委员会主席
李宜焜弟兄

VISION INTENSIFIED 强化异象

MESSAGE FROM NATIONAL PRESIDENT

In the coming month of October 2018, FGB members will meet in Kuala Lumpur, Sungai Petani, Segamat and Kota Kinabalu for our Annual Members' Conference. The respective regional annual members' conference will be a time for us to foster greater inter personal friendships and also for us to chart the path ahead together in one Vision and Purpose.

This year's theme 'Vision Intensified' reflects the importance of the need for FGB Malaysia to truly stay on course as charted by the guidance of the Holy Spirit.

'Vision Intensified' is not a new vision but it is the intensification of what we have been entrusted since 1979.

'Vision Intensified' requires us to have an "intentional intense purposeful action" practised both in our mindset and our implementation of our strategies.

'Vision Intensified' will demand a concerted effort from all of us in FGB in every aspect of our time, talent and treasure.

It is my prayer that our FGB brothers will rise to the occasion and avail ourselves for the next wave as we step into the next 40 years of FGB ministry in Malaysia.

May we leave footprints even as we journey forward!



**National President
Fong Hoong Heng
方鸿兴
全国总会长**

全国总会长之信息

即将来临的2018年10月,全福会会员将在吉隆坡、双溪大年、昔加末和哥打京那巴鲁举行常年会员大会。各区域的常年会员大会是加强彼此情谊的时机,也是我们根据同一异象和目标来共同规划未来的时刻。

今年的主题是'强化异象',反映了马来西亚全福会需要真正站稳在圣灵所引导的轨道上。

'强化异象'并不是新的异象,而是强化自1979年以来就托付我们的使命。

'强化异象'要求我们在思维和战略实施方面采取"刻意的强烈目的性的行动"。

'强化异象'将需要我们全福会的所有人共同努力,付出我们的时间、才干和财富。

这是我的祷告:马来西亚全福会事工踏入下一个40年时,我们全福会的弟兄们将迎向挑战,在下一波献上自己。

愿我们踏上行程,并留下足迹!

FGBMFI Malaysia New Appointments



Johnny Woo
National Director for
Evangelism



Ir. Janang Anak Bungsu
National Director for Anak
Negeri Sarawak & Sabah

A BIG Thank You to Publication Editor Bro. Eugene Tan



We wish to extend a word of thanks and appreciation to the outgoing Publication Editor of The Flame, our Bro. Eugene Tan who has served faithfully since 2014.

THANK YOU from all of us.

衷心感谢编辑陈真明弟兄

陈真明弟兄自2014年以来在《火焰》出版编辑的岗位上忠心的事奉,我们在此衷心的向陈真明弟兄致万二分的谢意与赞赏。全体再次向您致谢!



In Memory of Brother Teddy Hung

Called home to be with our Lord on June 18, 2018

We thank God for our late Bro Teddy Hung who had blessed so many lives thru our FGB's banquets and evangelistic meetings.

CENTRAL REGION

BANQUET ON 2 JUNE 2018

The Central Region organised an evangelistic banquet of 50 tables on 2nd June 2018 at the Mega Star Arena, Jalan Kuchai Lama, Kuala Lumpur. It was a combined effort by KL Zone, PJ Zone and Subang Zone. Bro. Jimmy Ong shared his life-transformed testimony in English. At the altar call, 57 persons responded and accepted Jesus Christ as their Lord and Saviour. To God be all the glory!



中部区域英文福音餐会

中部区域于2018年6月2日在吉隆坡旧古仔路巨星剧场举办了一场50桌的福音餐会。这是吉隆坡区、八打灵区和梳邦区共同努力筹办的。Jimmy Ong 弟兄以英文分享他生命转变的见证。在呼召的时刻总共有57位回应并接受耶稣基督为他们个人的救主。一切荣耀全归于上帝！

CENTRAL REGION 2: New Members' Fellowship Dinner

中部区域2:新会员联谊晚宴



全福会总部于2018年5月24日在八打灵御林轩餐馆举办中部区域2从2017年11月至2018年4月期间新加入的会员与其分会主席一同邀请出席新会员联谊晚宴,共有55人参加。在敬拜赞美时刻, Jacob Loh 弟兄以萨克斯管伴奏,迷人的乐声紧扣众人心弦。

全国总会长方鸿兴弟兄致词并欢迎前来这晚宴的新会员。他过后颁发全福会衣领扣针给每位新会员。王亨利、骆锦德和潘冠彦弟兄分享全备福音男士团契的相关事宜。哈利路亚!这确实是一个富有意义的弟兄联谊之夜!

The invitation to new members with their chapter presidents from Central Region 2 from December 2017 till April 2018 drew 55 people to a grand evening of fellowship at the D'Village Restaurant. During the time of worship, Bro Jacob Loh enthralled the crowd with his accompaniment on the saxophone.

The National President, Bro Fong HH addressed and welcomed the new members to the fellowship. Later he presented the FGB Collar pins to each of them. Bros. Henry Wong, Rick Loh and Raymond Phang shared on matters relating to the Full Gospel Business Men's Fellowship. Hallelujah! It was indeed a great night of fraternity!



CHINESE BANQUET IN JENJARUM 中文福音餐会 @ 仁嘉隆

Klang chapters organized a Chinese Banquet on Friday 27 April 2018 at Xin Yuan Seafood Restaurant in Jenjarum. The speaker for the event was Pastor Joshua Cheng from Singapore. 230 guests attended this banquet. During the altar call 25 persons accepted Jesus Christ as their Lord and Saviour. All Praise and Glory to God!

巴生分会于2018年4月27日(星期五)在仁嘉隆新嘉园海鲜酒家举办中文福音餐会。讲员是来自新加坡的钟荣发传道。共有230位宾客出席这餐会。在呼召的时刻共有25位灵魂接受耶稣基督为他们个人的救主。一切颂赞荣耀都归于上帝!

REBRANDED from KL JW Marriot to KL Ritz Carlton Chapter

It was a grand celebration on the 3rd of August 2018 when the KL JW Marriot chapter was rebranded as the KL Ritz Carlton Chapter. The occasion was witnessed by forty-eight brothers and some sisters. The National President, Brother Fong HH shared a word of exhortation and encouragement. The National Secretary, Brother Henry Wong also addressed the group encouraging the chapter to steer forward.

The chapter had its humble beginnings at the office of Bro Wiman Chew in April 1989. It was then known as the KL Bukit Bintang Chapter. From a small group of members their earnest prayers drew many to the Lunch time Fellowship Meetings. As the chapter grew it moved to a bigger premise at the JW Marriot until 2017. Today the chapter meets at the KL Ritz Carlton Hotel.

All Glory and Praise to the Almighty God.

从吉隆坡JW万豪分会改名为吉隆坡丽思卡尔顿分会

吉隆坡万豪分会于2018年8月3日改名为吉隆坡丽思卡尔顿分会,当天有一场盛大的庆祝会。48位弟兄和一些姐妹见证了当时盛况。全国总会长方鸿兴弟兄分享劝勉和鼓励的话。全国董事秘书王亨利弟兄也向他们说劝勉的话并鼓励分会向前迈进。



该分会于1989年4月在Wiman Chew弟兄的办公室开始聚会。当时被称为吉隆坡武吉免登分会。当时的一小组会员恳切祷告,吸引了许多人参加午餐团契聚会。随着分会的增长就搬迁到JW万豪酒店更大的聚会场所直到2017年。今天该分会在吉隆坡丽思卡尔顿酒店聚会。

一切荣耀赞美都归于全能的上帝。

Supernatural ENCOUNTER MEETINGS

3 July 2018

Twenty-four brothers and a few sisters attended the Supernatural Encounter session on Tuesday, 3 July 2018 at the FGBMFI Malaysia National Office. Bro Muntoh Fong shared his personal testimony on God's provision for him and later sang some Mandarin songs. Bro Edmund Chan shared on God's power to heal. Testimonies of healing were then shared by some brothers. A brother who had a recent stroke proclaimed that he could now raise his hand. Another brother testified that his previously stiff arm was normal now. There were also other healings. Praise be to God who heals all diseases.



超自然经历医治祷告会

2018年7月3日（星期二）在马来西亚全福会总部有个超自然经历医治祷告会，当晚共有24位弟兄和姐妹参加。Fong Mun Toh弟兄分享了上帝奇妙供应的个人见证，后来又唱了一些华语诗歌。曾水鸿弟兄分享了上帝医治的大能。接下来一些弟兄分享他们得医治的见证。最近中风的一位弟兄宣称他如今能把手举起来。另一位弟兄见证，他过去僵硬的一只手臂如今恢复正常。还有其他人得医治。赞美上帝医治一切的疾病。

7 August 2018

A powerful and wonderful Supernatural encounter with Jehovah Rapha was held on Tuesday, 7 August 2018. Twenty-eight people comprising mainly men and some ladies experienced the touch of God in their lives. Many received healing and some were set free from oppression. All Praise and Glory to the Almighty God!



超自然经历医治祷告会

2018年8月7日（星期二）有个与耶和华拉法的超自然经历医治大能极奇妙的祷告会。当晚总共有28位弟兄和姐妹参加，他们主要是经历了上帝的触摸。许多人得医治，一些人从辖制中得自由。一切荣耀赞美全归于全能的上帝！

SOUTHERN REGION



Evangelistic Dinner in Batu Pahat on 8 June 2018

The Batu Pahat chapter organised an evangelistic banquet on Wednesday, 8 June 2018 at Overseas Steamboat Restaurant. About 30 people came for the dinner and at the altar call three people accepted Jesus Christ as their Personal Lord and Saviour.

中文福音晚宴 @ 峇株巴轄

峇株巴轄分会于2018年6月8日(星期三) 在海外火锅餐厅举办中文福音晚宴。约有30人出席这晚宴并在呼召的时刻有三位灵魂接受耶稣基督为他个人的救主。



Evangelistic Dinners in Johor Jaya and Batu Pahat on 3 & 5 August 2018

The Johor Bahru City Centre and Batu Pahat Chinese chapters co-organised two evangelistic dinners in Johor Jaya and Batu Pahat respectively on Friday, 3 August and Sunday, 5 August 2018. Rev Li Bo Li was the speaker for both events. Praise the Lord for the 11 people who accepted Jesus Christ as their Personal Lord and Saviour.



FGBMFI ASIAN CONVENTION 2018

The Asian Convention in Century Park Hotel, Manila, Philippines was honored to have the presence of the FGBMFI International President Mario E Garcia Olvera. The delegates were also blessed to hear his personal testimony of how as a humble farmer in Mexico he had been obedient to God. He began serving as an usher and slowly rose up the ranks to chapter president, national president and now as International President. Humility, obedience and listening to God have been the hallmarks in his service to the Almighty God.

Datuk Chua Jui Meng gave a powerful testimony and message on spiritual warfare. Many came forward for deliverance and healing after the meeting. With many other anointed brothers and one sister who shared in the Convention, the participants were truly amazed by God's amazing grace in each of their lives. A day before the conference, golf enthusiasts took part in a tournament at the Sun Valley Golf course. The Malaysian delegates were represented by eight players. Ps Ooi Chin Aik won the runner-up prize in the C category.

The Malaysian contingent was led by our National President Bro Fong HH together with some of our Governing Council members; Board of Directors; Deputy Directors; Chapter Presidents; Members of FGBMFI Malaysia and friends of the Ministry making up 17 delegates representing Malaysia. It was a great time of meeting as one Body of Our Lord Jesus Christ and the larger FGB family.



YOU CAN DO SOMETHING... YOU CAN BE PART OF THE SOLUTION!

IMPACT
IMPACT THE WORKPLACE TOGETHER

"You are the salt of the earth... You are the light of the world."
Matthew 5:13-16

FGBMFI ASIAN CONVENTION 2018
Century Park Hotel Manila, Philippines | April 26-28, 2018

Mario Garcia
FGBMFI International President

Honorary Chairmen

 Robert Lee President, FGBMFI Philippines	 Datuk Chua Jui Meng Regional VP For Asia	 Ardian Edward Kristanto President, FGBMFI Indonesia Regional VP For Asia	 Capt. Humberto Lotilla International Director, FGBMFI
---	--	--	--

CONFERENCE SPEAKERS

 Ardian Edward Kristanto President, FGBMFI Indonesia Regional VP For Asia	 Datuk Chua Jui Meng Regional VP For Asia	 Diwa Guinigundo Deputy Governor Banko Sentral ng Pilipinas	 Dr. Mark Bellies International Facilitator, Global Transformation Network, USA
 Pastor Toni Salem El-Haddad Director of Administration & Operations, Beirut Baptist School	 Jewel Lobaton President, ICTHUS	 Pastor Gary Galvez Director, Fellowship of Christians in Government, Inc.	 Pastor Erwin Ramos Administrative Pastor And Discipleship Pastor, Victory Kalipunan, Philippines



It was truly an inspiring time of fellowship I had with brothers and sisters from the Asian countries at the FGBMFI Asian Convention. It was heartwarming to know that the FGBMFI International had been wonderfully used by God to touch millions of lives worldwide. I am glad to be a part of God's work and movement in these crucial moments in Asia. To God be the Glory!

Ps. Ooi Chin Aik
MAP Founder and President.

在全备福音男士团契亚洲大会上，与亚洲各国的弟兄姐妹的团契时光实在令我鼓舞。令人心温馨的是，上帝奇妙使用国际全备福音男士团契来触摸全球数百万人的生命。我很高兴能有份参与上帝在亚洲此关键时刻的动工。荣耀归于上帝！

亚太事工 (MAP) 创办人兼总会会长
黄振益牧师

2018国际全备福音男士团契亚洲大会



“My top takeaway was the meeting of the Asian leaders with the International President. At the meeting an agreement was reached for Malaysia to host the first FGBMFI Asian Leaders Gathering in February 2019, and Pak Ardian Kristanto was appointed as the International Executive Vice-President.”

*Dr Wong Hong Meng
Governing Council Member*

“对我来说，最值得纪念的是亚洲众领袖与国际总会长会面。大会达成协议：马来西亚将于2019年2月举办首届全备福音男士团契亚洲领袖会议，Pak Ardian Kristanto受委任为国际执行副总会长。”

黄康明博士
监护委员会会员

菲律宾马尼拉世纪公园酒店举办的亚洲大会很荣幸有全备福音男士团契国际总会长Mario E Garcia Olvera出席参加。他分享身为墨西哥有谦卑之心的农民是如何顺从上帝的个人见证，参加者听了都蒙受祝福。他开始是由招待员做起，慢慢晋升为分会主席、全国总会长，如今成了国际总会长。谦卑、顺服和聆听上帝的话语一直都是他服事全能上帝的特点。

拿督蔡锐明分享了大有能力的见证和有关属灵争战的信息。在聚会结束后，有许多人上前来领受释放和医治的祷告。与许多其他受恩膏的弟兄和一位姐妹在大会中分享，参加者真实的在他们每一位生命中看到上帝的奇异恩典而感到惊叹。大会开幕的前一天，高尔夫球爱好者于太阳谷高尔夫球场参加一场比赛。马来西亚队有8名球员代表。黄振益牧师获得C组亚军。

马来西亚团队是由我们全国总会长方鸿兴弟兄带领，连同一些监护委员会会员、董事部会员、副区域会长、分会主席、马来西亚全备福音男士团契会员以及团契之友共有17位代表马来西亚出席此大会。这是一个与我们主耶稣基督的肢体和庞大的全福会大家庭聚会的大好时光。





FGBMFI INTERNATIONAL PRESIDENT'S VISIT TO MALAYSIA



The Full Gospel Business Men's Fellowship International appointed Bro Mario Garcia Olvera as the New International President on 10th February 2018 and he almost immediately 'hit the ground running' knowing the importance of closing ranks in the Fellowship around the world.

He came with a clear message of wanting to ensure that there will be a review of the International Constitution and to remove any ambiguities and clauses that may affect the growth of each FGBMFI's National ministry. In a message he shared with the leadership at a dinner held in his honour, he also

mentioned that members from different countries around the world should come together in a peaceful manner.

He continued to say that with a beautiful past, coupled with a good and brilliant future, the Fellowship should now be taken to new heights. Bearing in mind of past problems, he explained that it was necessary for him to go round to as many nations as possible to extend a hand of reconciliation.

The impression God gave him was to bring 'Order' back into the Fellowship and defend the 'Vision' that God gave to our founder, the

late Bro Demos Shakarian.

The clarion call for FGBMFI will now be: 'Love, Unity and Respect'.

The National Board, Governing Council and members of FGBMFI Malaysia are truly grateful and thankful to God for Bro Mario Garcia Olvera and his dear wife, Mrs Silvia Garcia for visiting us on 2nd & 3rd May 2018 in Petaling Jaya. A word of thanks to Bro Ardian Kristanto and Bro Kenneth Kristanto for accompanying them.



全备福音男士团契国际总会长到访马来西亚



国际全备福音男士团契于2018年2月10日委任Mario Garcia Olvera弟兄为国际总会长，他几乎是立即“积极行事”，去了解世界各地的团契中团结一致的重要性。

他带着明确的信息到来，即希望能确保对国际宪法进行审查，并消除可能影响各国的全备福音男士团契事工发展的任何含糊之处和条款。他在为他而设的晚宴上与领袖们分享信息，也提到在世界各国、各区域和会员之间大家都应该彼此相聚和睦的团契。

他续说，团契有着美好的过去，加

上美好而光辉的未来，我们如今可以使团契更上一层楼。他顾念到我们过去曾遇到的问题时解释说，他必须尽可能到访更多国家，在主耶稣基督里伸出和解之手。

上帝赐给他一个感动是要恢复团契中的“秩序”，并捍卫上帝赐给我们创办人已故戴摩士弟兄的“异象”。

国际全备福音男士团契现今的口号是：“爱、合一和尊重”。

我们仅代表马来西亚全备福音男士团契的全国董事会、监护委员会以及众会员衷心的感谢上帝为Mario Garcia Olvera兄弟及其爱妻Silvia Garcia女士于2018年5月2日至3日莅临八打灵再也拜访我们。我们也要为Aradian Kristanto弟兄和Kenneth Kristanto弟兄的陪同致万二分的谢意。

FGBMFI INTERNATIONAL New Appointments



Ardian Kristanto
FGBMFI International
Executive Vice President



Capt. Humberto Lotilla
FGBMFI International
Vice President Asia Pacific



Kenneth E Kristanto
FGBMFI International
Youth Coordinator Asia

Appointment of 2 New International Directors from Malaysia



Lim Hik Peng 林益平
FGBMFI International
Director



Rick Loh 骆锦德
FGBMFI International
Director

A Note Of Appreciation To Datuk Chua Jui Meng



We wish to express our heartfelt appreciation to our dear Bro Datuk Chua Jui Meng for being the FGBMFI Vice President of Asia Region during the period October 2016 to April 2018.

We thank God for him and his family for their love, support and services rendered during his term of office.

65th FGBMFI WORLD CONVENTION

第65届国际全福会世界大会

Las Vegas USA. 19-21 July 2018

So Fired UP!



We were indeed honoured and privileged to attend and participate in the 2018 World Convention. It was an awesome event. We were fired up from all the messages and fellowship with brothers and their spouses from the four continents. We noticed that the FGBMFI World leaders from the Americas, Africa, Europe and Asia did not need any inspiration or effort to be passionate for God. It was so easy and natural for them to be passionate about the things of God and taking the Gospel to the people was their habit and lifestyle. The Indonesian entourage was the largest with forty-nine delegates and was a crowd-puller with their infectious enthusiasm. Their rendering of the Indonesia FGB song was so touching that it moved many to tears.

Adding to the success of the great convention was Datuk Chua Jui Meng's eloquent and powerful ministering in deliverance that brought glory to God. Bro. Richard Ling also ministered to many delegates with nuggets of wisdom to emphasise that everyone had an important role to play in the FGBMFI. Despite the jet lag, differences in culture and language, we were immensely fired up and encouraged at the convention. We hope that all members will be motivated to start planning to participate in next year's FGBMFI World Convention 2019 in Guatemala.

Thank you and God bless you.

Bro H P Lim
FGBMFI International Director



我们确实很荣幸能前往美国拉斯维加斯参加2018世界大会。这是一个超棒的盛会。四大洲的弟兄及他们配偶的所有信息以及团契把我们兴奋起来。我们注意到来自美洲、非洲、欧洲和亚洲的国际全福会领袖对上帝满有热忱，无需任何灵感或费力。他们轻易又自然地热衷于上帝的事，将福音带给人是他们的习惯和生活方式。印尼的团队最大，共有49位代表，他们也是热情洋溢的一群，感染了大家。他们对印尼全福会的歌曲的演绎方式非常感人，叫许多人听了热泪盈眶。

拿督蔡锐明雄辩又大有能力的释放服事为上帝带来荣耀，为盛会锦上添花。林荣钦弟兄也向许多代表分享智慧金言，强调每个人在全福会都发挥重要作用。尽管时差、文化和语言差异，我们在大会上获得极大的兴奋和鼓励。我们希望所有的会员能够充满动力的开始计划参加明年在瓜地马拉举行的2019国际全福会世界大会。衷心感谢，愿上帝赐福给你们。

林益平弟兄
国际全福会董事

NORTHERN REGION



EVANGELISTIC MEETING IN CAMERON HIGHLANDS AND PENANG - 23 MAY 2018

The Penang Chinese Chapter, working together with The Cameron Highlands Vineyard Chinese Methodist Chapel, organized an evangelistic meeting at the Chapel on Wednesday, 23 May, 2018. Bro Leung and Bro James Cheung from Hong Kong were the guest speakers. They shared their life transforming testimonies that evening. At the altar call, 12 people accepted Jesus Christ as their personal Lord and Saviour.

On Saturday, 26 May 2018, the same guests from Hong Kong were the speakers for a Chinese Banquet held at Berjaya Hotel in Penang. After Bro Leung and Bro James Cheung shared their testimonies and gave an altar call, 4 persons accepted Jesus Christ as their personal Lord and Saviour.

On Sunday, 27 May 2018, the Penang Chinese Chapter worked together with Cornerstone Chinese Church in Penang. Bro Leung and Bro James shared their testimonies in the Sunday service and at the altar call one person accepted Jesus Christ as his personal Lord and Saviour.

On the same day, the guest speakers shared in the Sunday service of the Full Gospel Assembly, Butterworth. At the altar call four persons accepted Jesus Christ as their personal Lord and Saviour. All praise and glory to the Lord Jesus Christ for the success of all those meetings!



中文福音外展聚会 @ 金马仑高原与槟城

槟城中文分会与金马仑卫理葡萄园布道所于2018年5月23日（星期三）在布道所联合举办中文福音外展聚会。此聚会的特邀讲员是来自香港的梁贵明弟兄和张伟强弟兄。那天晚上，他们分享了自己生命如何被转变的见证。在呼召的时刻，总共有12位灵魂接受耶稣基督为他们个人的救主。

2018年5月26日（星期六），同样是来自香港的这两位特邀嘉宾在槟城成功酒店中担任中文福音餐会的讲员。梁弟兄和张弟兄分享他们的见证之后作呼召，总共有4位灵魂接受耶稣基督为他们个人的救主。

2018年5月27日（星期日），槟城中文分会与槟城房角石中文教会联合举办。梁弟兄和张弟兄在主日崇拜分享他们的见证并在呼召的时刻，总共有1位灵魂接受耶稣基督为他个人的救主。

在同一天，两位特邀讲员在北海全备福音堂的主日崇拜中分享信息。在呼召的时刻，总共有4位灵魂接受耶稣基督为他们个人的救主。所有聚会都顺利成功进行，一切荣耀赞美全归于主耶稣基督！

BANQUET IN SUNGAI PETANI - 24 MAY 2018

Praise The Lord! The Banquet held on 24 May 2018 in Sg Petani drew 250 people. At the altar call, 12 of them came forward to accept Jesus Christ as their personal Lord and Saviour.

A word of thanks to the Penang Chinese Chapter President, Bro Andrew Lim, for bringing a team from Hong Kong to minister and evangelise in the small town of Sg. Petani. A musical team from the Penang Harbour Trade Chapter was present to lead in the singing & worship. Praise and glory to God for His presence as His servants served Him with one heart, one mind, one accord and unity in the spirit. Appreciation was extended to all participating brothers & sisters from all the Chinese churches in Sg Petani for the success of the event!





中英文福音餐会 @ 太平

太平分会于2018年6月2日(星期六)晚上7时半在顺利餐馆举办共有14桌的中英文福音餐会。吉隆坡全备福音堂的长老Chung Siew Leng也是全福会的弟兄,带着4对夫妻组成的团队前来分享信息。这是中英文的聚会。在呼召的时刻,总共有3位灵魂接受耶稣基督为他们个人的救主。还有更多人出来领受祷告和医治。赞美主!

中文福音餐会 @ 双溪大年

赞美主!2018年5月24日在双溪大年举办的中文福音餐会吸引了250人参加。在呼召的时刻,总共有12位上前来接受耶稣基督为他们个人的救主。

非常感谢檳城中文分会主席林钟山弟兄,带领从香港来的团队到双溪大年小镇来服事和传福音。来自檳城港口贸易分会的乐团在场带领敬拜赞美时光。荣耀赞美归于上帝与祂的仆人同在,以一心一意,灵里合一地服事。感谢双溪大年各个中文教会的参与的众弟兄姐妹共襄盛举!



BANQUET IN TAIPING ON 2 JUNE 2018

The Taiping Chapter held a 14-table banquet at the Soon Lee Restaurant on the 2 June 2018 at 7.30 pm. Elder Chung Siew Leng of FGA KL, who is also a FGB brother, came with his team of four couples to give the message. It was a bilingual meeting. At the altar call, three persons accepted Jesus Christ as their Lord and Saviour. Many more came out for prayer and healing. Praise the Lord!



EVANGELISTIC DINNER IN ALOR SETAR - 7 JUNE 2018

A very successful evangelistic banquet was organised by the Alor Setar Chapter on Thursday, 7 June 2018 at Restoran Hwa Poh Lou. About 100 people came for the dinner and at the altar call 11 people accepted Jesus Christ as their Personal Lord and Saviour. At the end of the dinner Pastor Vincent R. Nimbalker also ministered and prophesied to a few guests.

中文福音餐会 @ 亚罗士打

亚罗士打分会于2018年6月7日(星期四)在华宝楼大酒家办了一场非常成功的福音餐会。约有100位宾客出席这餐会并在呼召的时刻总共有11位灵魂接受耶稣基督为他们个人的救主。Vincent R. Nimbalker牧师也在餐会结束时为几位宾客服事及说预言。



NORTHERN REGION



SUNGAI PETANI COMBINED CHURCHES EVANGELISTIC MEETING - 12 July 2018

Thank God that Bro Tan Sri Tan Koon Swan agreed to be the speaker for the Citywide Evangelistic meeting in Sungai Petani on 12 July 2018. There were 12 churches actively involved in prayer and preparation work for the event.

Praise the Lord! The Evangelistic meeting, held at Gospel Mission Church attracted about 750 people with an estimation of 25% unbelievers. Thank God that it was a spirit-filled evening and Brother Tan Koon Swan spoke under the anointing power of God in a lengthy message and testimony. Many souls were touched as the word of God was preached. Praise and Honour be to God. Halleluyah!



中英文福音联合布道会 @ 双溪大年

感谢上帝，丹斯里陈群川弟兄同意于2018年7月12日在双溪大年的全市性布道会担任讲员。共有12间教会积极参与该活动的祷告和筹备工作。

赞美主！此福音布道会是在福音宣道会举行，吸引了大约750人出席及估计有25% 是非信徒。感谢上帝，那一夜充满圣灵的同在，陈群川弟兄在上帝的恩膏之下讲了一个很长的信息和见证。当他传讲上帝的话语时，许多人都深受感动。赞美尊崇都归于上帝。哈利路亚！

REGIONAL ALTAR NORTH (RAN 1.0)

Praise the Lord for the calling and guidance to build RAN 1.0 on 16 June 2018 in Taiping. During 6-7 am Morning Watch, rhema words received were: 'Not by might nor by power but by My Spirit'. Prior to that the foundational principle given was: 'Unless the Lord builds RAN, we will labour in vain' (Psalm 127).

Praise the Lord, 14 brothers came together to seek the Holy Spirit and to learn from our Bros. Michael Cheng and Peter Desmond Wee on the concepts, strategies and effectiveness of Prayer Altars. Both of them did wonderfully well to flame higher the fire of fervent prayer in the North. The Torch was passed to Bro. Moses Chua, Regional Director North, to organize RAN 2.0 in Alor Setar/Sungai Petani/Penang.

'Great is His Faithfulness and to Him Be The Glory'



北部区域祭坛 (RAN 1.0)

赞美主！祂呼召并引导我们于2018年6月16日在太平设立北部区域祭坛 (RAN 1.0)。在晨禱 (早上6时正至7时正) 时，我们领受上帝的话是：“不是倚靠势力，不是倚靠才能，乃是倚靠我的灵方能成事。”在此之前，上帝赐下的基本原则是：“若非主建造北部区域祭坛，建造的人就枉然劳力。” (诗篇127)

赞美主，共有14位弟兄聚集求圣灵，并向我们的弟兄 Michael Cheng 弟兄和 Peter Desmond Wee 弟兄学习祷告祭坛的概念、策略和效用。他们俩挑旺了北部恳切祷告的火焰。火炬已传给了我们北部区域会长蔡德圣兄弟，他将续于亚罗士打、双溪大年和檳城设立北部区域祭坛 RAN2.0。

“祂信实何广大，荣耀归于祂”



Testimony reported by Brother Ong Ah Kah, President of Taiping Chapter on 19 June 2018

Just after the Regional Altar North session, our Deputy Regional Director, Joshua Ding had two testimonies to share. Two days after the gathering, his second daughter got her scholarship to study Masters in Oxford University. Today, his sister and brother-in-law from Melaka accepted Jesus Christ as their Saviour. Praise the Lord!

太平分会主席王亚家弟兄于2018年6月19日报道的见证

在北部区域祭坛的祷告会刚结束后,我们的副区域会长陈朝武弟兄分享了两个见证。聚会两天后,他的次女获得奖学金攻读牛津大学的硕士学位。今天,来自马六甲的姐姐和姐夫接受耶稣基督为救主。赞美主!

FGBMFI TRAILBLAZERS Mission Trip to Betong



FGBMFI Malaysia Trailblazers from Kuala Lumpur, Ipoh, Penang and Batu Pahat came together for a 3-day Mission Trip to Betong in Thailand from 13 to 15 July 2018.

Ten members from FGBMFI Malaysia together with family members, friends and Pastor Chen from Taiwan made up the huge team of 26. The Trailblazers arrived at Betong to a heart-warming welcome and a great time of ministry.

The program was fully packed for Saturday and Sunday. It was a delight to see lives touched by God as the people shared the Gospel. Praise the Lord for ten souls saved on the trip. During ministry time many received healing and deliverance from bondages.

To God be all the glory and praise. Many songs were sung including 'Happy Men' and 'Zan Mei Zhu'. The team was blessed to have been there.

马来西亚全备福音职青男士团契短宣之旅

来自吉隆坡、怡保、檳城和峇株巴轄的马来西亚全备福音职青男士团契齐聚于2018年7月13日至15日前往泰国勿洞进行3天的短宣。

来自马来西亚全备福音男士团契的10位会员及其家人、朋友以及来自台湾的曾牧师组成共有26人的大团队。职青男士团契抵达勿洞时受到热烈欢迎,并且有一段美好的服事时光。

周六和周日的行程排得满满的。当人们分享福音的时候,见到有人被上帝感动和触摸是一件令人兴奋的事。赞美主,这次的短宣之旅共有10位灵魂得救。在服事期间有许多人得医及从捆绑中得释放。

一切荣耀颂赞都归于上帝。他们唱了很多首诗歌,包括“快乐人”和“赞美主”。我们团队对于这次的旅程备受蒙福。

BORNEO SEMANANJUNG 位于西马的东马原住民



MALAM RENTAK BAYU KENYALANG

On 30 June 2018, FGBMFI Malaysia together with Sungai Way-Subang Methodist Church (SSMC) organized a Malam Rentak Bayu Kenyalang (MRBK) for the second time. MRBK was a highlighted effort to promote two key themes: Unity and Building Relationships.

Unity could be forged by a concerted effort from various individuals and churches working together in order to realise the objectives of the MRBK event. It all began as a result of the



犀鸟风韵律之夜

2018年6月30日是我们第二次与双溪威梳邦英文卫理公会 (SSMC) 一起举办犀鸟风韵律之夜 (MRBK)。犀鸟风韵律之夜是一项重点活动,以促进两个关键主题,即:合一和建立关系。

通过许多个别人士和教会一起努力实现犀鸟风韵律之夜的目标,可以打造合一。一切都始于双溪威首邦英文卫理公会的灵感,与全福会合作。全福会要学习的还很多,特别是在西马的东马原住民全福会-

各人或教会带来新朋友参加此类活动,就可设想关系能建立起来。人们开始沟通,最终培养更积极的亲密关系。

共有400多位在西马的东马原住民参加犀鸟风韵律之夜。不同的教会呈献了15种不同类型的表演。此盛会为众教会带来合一的团结。

我们能合一是因为我们有同一位朋友,同一位保惠师,同一位鼓励者。对我们每个人来说,基督来到我们身边,带我们走过人生的痛苦和挣扎。哥林多前书12:13记载说:“我们不拘是犹太人,是希利尼人,是为奴的,是自主的,都从一位圣灵受洗,成了一个身体,饮於一位圣灵。”

inspiration of SSMC in partnership with FGBMFI. There were still many things to be learned by the FGBMFI, especially the FGB-Borneo sector.

Relationships were envisaged to be established when each individual or church brought new friends to attend such events. The starting point of communication would be initiated and thus would eventually bring about a more positive intimacy.

A total of over 400 Borneo members participated in the MRBK event. Fifteen different types of performances were presented by different churches. The event brought about a unified solidarity among the churches.

We can be unified because we have in common the same friend, the same comforter, the same encourager. For each of us, Christ comes alongside to walk us through the pains and the struggles of life. 1 Cor 12:13 says, “For we were all baptized by one Spirit into one body whether Jews or Greeks, slave or free and we were all given the one Spirit to drink.”

EAST COAST

EVANGELISTIC DINNER IN KUALA TERENGGANU

The Kuala Terengganu chapter organised a very successful evangelistic banquet on Friday, 18 May 2018 at Tanjong Vista Hotel, Kuala Terengganu. About 150 people attended the banquet. Datuk Chua Jui Meng, who was the speaker, shared his life testimony and how God blessed his family. At the altar call, 15 people accepted Jesus Christ as their Personal Lord and Saviour. The Presence of God was strong during the altar call with almost 80% of the guests coming forward for prayer.

All Praise the Glory to God!

中文福音餐会 @ 瓜拉登嘉楼

瓜拉登嘉楼中文分会于2018年5月18日(星期五)在瓜拉登嘉楼的丹戎展望酒店办了一场非常成功的中文福音餐会,约有150人参加。拿督蔡锐明是当晚的讲员,他分享自己生命的见证,以及上帝如何赐福给他的家庭。在呼召的时刻,总共有15位灵魂接受耶稣基督为他们个人的救主。在呼召期间,上帝的同在是如此的强烈,几乎有80%的贵宾都前来领受祷告。

一切荣耀赞美全归于上帝!



EVANGELISTIC DINNER IN KOTA BHARU

Praise God! The Kota Bharu Chapter had successfully organised an evangelistic dinner on 30th June 2018 at Grand Riverview Hotel. The guest speaker was Bro Jimmy Ong from Singapore. The hall was filled with an overwhelming number of invitees occupying 30 tables. The FGB members and churches had worked hand in hand in sending out as many invitations as possible.

The sharing touched the hearts of many people including believers and non-believers. At the end of the event, Bro Jimmy Ong invited those who wanted to accept Jesus as their personal Lord and Saviour to raise their hands and come forward. There were about 30 people who responded requesting for prayer and the whole place was filled with excitement. The people who responded will be followed up by the respective churches that invited them. It was a great event.

The FGB Kota Bharu Chapter had certainly lived up to the Mission Statement: 'To reach men everywhere for the Lord Jesus Christ'.



中英文福音餐会 @ 哥打巴鲁

赞美上帝!哥打巴鲁中文分会于2018年6月30日在哥打巴鲁市的大宏酒店成功举办中英文福音餐会。当晚的特邀讲员是来自新加坡的Jimmy Ong弟兄。宴会大厅共摆设30张桌席都挤满了宾客。全福会会员和教会携手合作,尽可能邀请人前来参加。

当晚的分享感动了许多人,包括信徒和非信徒。在晚宴结束时,Jimmy Ong弟兄邀请那些想接受耶稣为个人救主的来宾举起手并走上前来。约有30人回应祷告,全场洋溢着兴奋之情。那些回应者将由邀请的教会作跟进。那是一个丰收的餐会。

哥打巴鲁中文会分会确实履行了全福会的使命宣言:“在世界各地带领男人归回主耶稣基督”。



12- 16 JULY 2018 KUALA LUMPUR AIRLIFT JABAR III CIREBON INDONESIA

A manifestation of His Power and Glory beyond Geographical Borders.

After months of planning, a team of 21 brothers with sisters (led by Bapa Daud Handoko their Regional Deputy Director) flew in from Cirebon Indonesia to visit and fellowship with us FGBMFI Malaysia brothers. The age range was a pleasant surprise, the youngest at 15 and the oldest at 74 years of age.

The team was divided into 4 groups and each group shared in 4 Flagship Chapters in Kuala Lumpur. It was a wonderful time of sharing and being blessed to see how God worked in their lives. The fellowship went on to an extended time, we were like long lost families across the Straits.

Bro Johnny Woo really went the extra mile by leading the group to Kajang to have a delicious dinner at Putera Satay. Brothers from Central Region joined in and there were 40 people in all for the great time of fellowship and dinner. The brothers from Indonesia also managed to catch up with Bro Tan Tek Seng over a cuppa.

The team left for home on Monday July 16th. All arrived safely back home and looking forward to another opportunity of fellowship.

2018年7月12日至16日 印尼井里汶的Jabar III分会到访吉隆坡

上帝彰显祂的能力与荣耀跨越地理界线。

经过几个月的策划,由21位弟兄弟姐妹组成的团队(由他们的区域副主任Bapa Daud Handoko带领)从印尼井里汶乘飞机来探访我们马来西亚全备福音男士团契的众弟兄及与他们团契。年龄的范围真令人惊喜,最年轻的仅15岁,最年长的74岁。

我们将他们分成4队,分别到我们吉隆坡的4个旗舰分会去分享。这是一段美好时光,看到上帝如何在他们的生命中动工而蒙福。彼此团契的时间延长,我们就像海峡两岸失散多年的家人般流连忘返。

胡葵祥弟兄加倍付出多一点的带领整团人前往加影沙爹王子餐厅享用美味的晚餐。来自中部区域的弟兄亦参与其中,共有40人共享美好的团契和晚宴。来自印尼的弟兄们也安排与陈德胜弟兄喝茶寒暄几句。

他们来也匆匆,去也匆匆,就在7月16日(星期一)返回自己家园。他们已平安抵达家中并期待着与印尼的弟兄弟姐妹们再度相聚的一天。



TRAININGS 培训会



The BEST You Training Program

Bro Rick Loh had spent approximately 1,000-man hours to put 'The Best You' program together. His aim is to provide an avenue to help others. He had a revelation from God that gave him the inspiration to draw up this integrated network flow to connect 7 areas of an individual's personal life in order to bring out 'The BEST You'. A word of thanks and appreciation to Bro Wong Hong Meng who contributed the section on 'Setting Goals' which gave the series an added value.

The course components are:

1. Purpose and Know your Standing
2. Know Yourself
3. Chart Your Path
4. Face Your Enemies
5. Cocoon
6. Transformation
7. Enlarge Your Coasts
8. Setting Goals

An average number of 50 participants had attended the program (5 Saturdays) from 7th July till 8th September 2018. Many shared that they had benefitted and blessed from the series.

Look out for this amazing program that would enable you to recognize the latent talents and skills you possess and realise them to optimum levels. Bro Rick Loh will be planning a schedule to go to other regions by requests from Regional Directors.



XEE Training in May 2018

Thanks to the XEE Training Team led by Ps Dr Kenneth Wong and their Coordinator Mei Lin, the 9 brothers who went through an awesome time of learning; testing and grilling came out shining for the Lord Jesus Christ. XEE is an evangelistic tool to help every believer connect with anyone, anywhere and anytime (even while waiting for the train to arrive) with the Good News in a non-threatening approach. Before you know it, the person is faced with the question of "Would you like to begin this relationship with Jesus and receive the gift of eternal life?"



The Great Commission is initiated and activated as in Matt 28:18 Therefore go and make disciples of all nations.



www.fgb.com.my

MISSION STATEMENT

- To reach men everywhere for the Lord Jesus Christ
 - To call men back to God
- To train and equip men to fulfill the Great Commission
- To help believers to be baptised in the Holy Spirit and to grow spiritually
 - To provide an opportunity for Christian fellowship
- To bring a greater unity among all people in the body of Christ

使命宣言

- 在世界各地带领男人归回主耶稣基督
 - 使人归回神
 - 训练与装备信徒完成大使命
- 帮助信徒被圣灵充满及在灵里成长
 - 让基督徒有团契的机会
 - 使所有信徒在基督里合一

THE FLAME



Published by:

FULL GOSPEL BUSINESS MEN'S FELLOWSHIP BERHAD (150803-A)

Suite 3A12, Block A, Kelana Square,
17, Jalan SS7/26, 47301 Petaling Jaya,
Selangor Darul Ehsan, Malaysia.

Tel: 603-7805 7185 / 7805 7186

Fax: 603-7805 7187

Email: admin@fgb.com.my

www.fgb.com.my

Designed and printed by:

Expert Eight Communications (1586520-A)

F-3-16, IOI Boulevard, Bandar Puchong Jaya,
47170 Puchong, Selangor, Malaysia.

www.expert8.com